
 

 

Skąd kasa na Ostrołękę?  

"(…)"Parkiet" - podczas Forum Ekonomicznego w Krynicy minister Krzysztof 

Tchórzewski, pytany przez dziennikarzy o inwestorów FIZAN Energia (Fundusz 

zaangażowany w projekt w Ostrołęce – razem z ENEA S.A.), powiedział że ma 

nadzieję, fundusz zasilą środki z funduszy emerytalnych, które powstaną w 

spółkach energetycznych (źródło). Jednak jak zastrzegł, wymagać to będzie 

uzgodnień ze związkami zawodowymi." 

 

https://www.cire.pl/item,168423,1,0,0,0,0,0,skad-pieniadze-na-ostroleke.html

